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F - behandling: 
Bjørn Solbakk (Frp) spør om midlane til utbetring av fylkesvegane er kome.  
Bjørn Solbakk (Frp) syner til at det vart vedteke vegsikring ved barnehagen i budsjettet 2017. 
Han lurar på kor tid denne vegsikringa skal kome.  
Bjørn Solbakk (Frp) reiser spørsmål om læreplassar i kommunen.  
Ordføraren (H) skal svare på dette i neste kommunestyremøte.  
 
Tonje Gullaksen (H) spør om ventilasjon og mulig utviding sjukeheimen. 
Ordføraren (H) svarar at han ikkje kan svare på dette spørsmålet utan å førebu seg. Han 
seier at viss politikarane sender inn spørsmål før møte kan han førebu svar til dei. 
Politikarane i formannskapet vert oppfordra til å sende spørsmål før møte til møtesekretær.  
 
Rådmannen orienterer om situasjonen på sjukeheimen og oppfølginga av denne situasjonen.  
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